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Onderwerp:   Zienswijzen 2019 financiële stukken recreatieschappen 

 

De commissie adviseert: 

 

Dat de voordracht ‘Zienswijzen 2019 financiële stukken recreatieschappen’ met het verslag van deze 

vergadering als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS van 8 juli 2019. 

 

Uittreksel concept-verslag Interim-Statencommissie 24-06-2019: 

 

4. A-agenda Zienswijzen 2019 financiële stukken recreatieschappen 

4.a. Recreatieschappen: Financiële stukken recreatieschap Groengebied Amstelland 

4.b. Recreatieschappen: Financiële stukken recreatieschap Alkmaarder- en Uitgeestermeer 

4.c. Recreatieschappen: Financiële stukken recreatieschap Spaarnwoude 

4.d. Recreatieschappen: Financiële stukken recreatieschap Twiske-Waterland 

 

De agendapunten 4a tot en met 4d worden integraal behandeld. 

 

De heer Deen (PVV) zegt dat de voordracht een hamerstuk mag zijn. 

 

Mevrouw Kuiper (CDA) vertelt dat het CDA het eens is met het voorstel om geen zienswijzen in te dienen. Wel 

zijn er nog de volgende opmerkingen. In 2018 is al aangegeven dat aan het BBV moest worden voldaan. Dat 

het in 2020 nog niet is gelukt, kan het CDA nog door de vingers zien. De fractie verwacht wel dat de 

begroting In 2021 op orde is. Gezien de wijze van samenwerking lijken Gedeputeerde Staten daarin 

voldoende vertrouwen te hebben. 

 

De heer Hollebeek (PvdD) merkt op dat de PvdD nog geen antwoord kreeg op alle technische vragen. 

Aanvullende vragen volgen schriftelijk. 

 

Mevrouw Strens (D66) geeft aan dat D66 akkoord kan gaan met het voorstel om geen zienswijze in te dienen. 

Op pagina 7 staat dat de in 2018 per zienswijze gevraagde verbeteringen niet zijn doorgevoerd. Kan worden 

toegelicht waarom niet? Heeft het college er wel vertrouwen in dat de verbeteringen straks wel worden 

doorgevoerd? 

 

Mevrouw Van Meerten (VVD) meldt dat de VVD het ermee eens is dat geen zienswijzen worden ingediend. 

Kunnen Provinciale Staten worden meegenomen in het proces gedurende het jaar? 

 

Mevrouw Er (GL) zegt ook GL van mening is dat er geen zienswijze ingediend hoeft te worden. Over de 

financiële stukken van recreatieschap Twiske-Waterland heeft GL nog wel een vraag. Op pagina 5 is een 

belangrijke zin onvolledig gebleven. Er staat nu monitoren doelsoorten. Het gaat hier om een voor GL zeer 

belangrijke activiteit van het recreatieschap. Het gaat namelijk om het monitoren van de doelsoorten Natura 
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2000 en het waarborgen van het evenwicht tussen natuur en recreatie. GL  maakt zich zorgen over de balans 

tussen natuur en recreatie, met name in Twiske. Bij de gemeente zou een aanvraag zijn binnengekomen voor 

een camping bij de haven in Twiske. De fractie vreest dat deze activiteit inbreuk zal maken op de rust van het 

gebied. De Natura 2000 instandhoudingsdoelen worden negatief beïnvloed.  

Hierover zijn al schriftelijke vragen gesteld. De antwoorden hebben GL niet gerustgesteld. Hoe verhoudt zich 

de toenemende druk om meer en meerdaagse evenementen toe te staan in het gebied tot de situatie in 

Twiske? Er wordt ruimte gezocht voor meer recreatiemogelijkheden. De ontwikkeling van natuur blijft achter 

en wordt onderbelicht. GL verwacht dat de natuurtoets in het kader van natuurbescherming als genoemd in 

artikel 19 van de Provinciale Ruimtelijke Verordening zorgvuldig wordt uitgevoerd. Het evenwicht tussen 

natuur en recreatie moet voldoende worden gewaarborgd.  

 

De heer Klein (CU) kan instemmen met het voorstel om geen zienswijzen in te dienen. 

Bij recreatieschap Spaarnwoude mag de provincie een extra bijdrage doen in verband met achterstallig 

onderhoud. Ook in een ander recreatieschap zorgt achterstallig onderhoud voor een hogere bijdrage. Kan het 

college aangeven of nu alle problemen rondom achterstallig onderhoud zijn opgelost? 

 

De heer Hoogervorst (SP) zegt dat de SP het eens is met het voorstel tot het niet indienen van zienswijzen. 

Ook de SP maakt zich zorgen over de ontwikkelingen in recreatieschap Twiske-Waterland en mogelijke 

identieke ontwikkelingen in andere recreatieschappen. 

 

Gedeputeerde Van der Hoek vertelt dat het college er vertrouwen in heeft dat in 2021 de begroting op orde 

zal zijn. Daarvoor is een aantal zaken rand voorwaardelijk. Zo moet worden voldaan aan het BBV. Daarnaast 

moet een vertaling worden gemaakt van inhoudelijke doelen naar de financiering. Een actuele visie is 

daarvoor nodig. Daaraan wordt gewerkt. Provinciale Staten worden meegenomen in dat proces. Er komen 

sessies voor Staten- en gemeenteraadsleden. 

GL sprak over doelsoorten en het waarborgen van evenwicht. Een camping bij Twiske is genoemd. Er zijn 

gewoon regelingen. Bestaande regelingen moeten zorgvuldig worden uitgevoerd door overheden. Het college 

neemt die regelingen uiteraard zeer serieus.  

Spaarnwoude krijgt een hogere bijdrage vanwege achterstallig onderhoud. De CU vraagt of er nog meer 

achterstallig onderhoud kan worden verwacht. RNH heeft aangegeven dat het met deze aanpassing opgelost 

is. Het college gaat er vooralsnog vanuit dat het achterstallig onderhoud daadwerkelijk opgelost is. Als dat 

niet het geval is dan volgt wel een gesprek.  

 

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk kan worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 

 

 


